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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 1864 din 23.03.2015 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 20 martie 2015, ora 1300 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Tulbure Conbstantin) si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care 

alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 doamna Barbalata Irina Carmen, Presedinte Fundatia pentru Tineri si Femei din Iasi. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, URSU DOINA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 128 din 13.03.2015 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 20 

martie 2015, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

   1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna februarie 2015. 

 2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară 

a judeţului Vaslui, pentru serviciul de salubrizare. 

 3. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară 

de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile 

Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 4. Proiect de hotarare privind delegarea gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi de 

canalizare către S.C. AQUAVAS S.A. Vaslui. 

 5. Proiect de hotarare privind stabilirea şi sancţionarea contravenţiilor, pentru 

încălcarea normelor în domeniul bunei gospodăriri al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 6. Proiect de hotarare privind reorganizarea Comisiei speciale pentru intocmirea 

inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 7. Proiect de hotarare privind insuşirea propunerii Comisiei speciale de completare a 

Anexei nr. 57 la Hotărârea Guvernului nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al 

judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui. 

 8. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării I a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2015. 
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   9. Interpelari si raspunsuri. 

  

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna februarie 2015. 

- Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna februarie 2015. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna februarie 2015. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul primar da citire unei adrese prezentate de Scoala Rebricea, prin care se propune 

suplimentarea cotei de benzina consumata de profesorul Cicoveanu Andrei, in fiecare luna, in 

sensul realizarii a doua transporturi, in fiecare dimineata, pentru cadrele didactice, care profeseaza 

la Scoala Draxeni. 

  Doamna contabil spune ca, in fiecare dimineata, se transporta cadrele didcatice, cu benzina 

primariei si astfel se consuma cota alocata primariei de lege, numai pentru acest lucru, asa ca e mai 

bine sa se plateasca domnului Cicoveanu, pentru diferenta de benzina, pentru a transporta cadrele 

care fac naveta la Scoala Draxeni. 

 Domnul primar spune ca astazi s-a primit vizita domnului prefect, care a promis ca se va 

primi microbuzul scolar. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna februarie 2015. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea 

Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară a judeţului Vaslui, pentru serviciul 

de salubrizare. 
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 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară a judeţului Vaslui, pentru serviciul de salubrizare. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru 

Dezvoltare Intercomunitară a judeţului Vaslui, pentru serviciul de salubrizare. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea 

Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară a judeţului Vaslui, pentru serviciul 

de salubrizare. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea 

Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul 

de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru 

Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de 

canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
   

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

acordarea unui mandat special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea 

Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul 

de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

delegarea gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare către S.C. AQUAVAS 

S.A. Vaslui. 

  - Dau cuvântul domnului viceprimar, Mihăilă Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciului de 

alimentare cu apă şi de canalizare către S.C. AQUAVAS S.A. Vaslui. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind delegarea gestiunii 

serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare către S.C. AQUAVAS S.A. Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

  

 Domnul primar spune ca preluarea serviciului nu se va realiza, daca statia de epurare de la 

Draxeni nu porneste. Trebuie facute eforturi ca un numar cat mai mare de utilizatori, sa foloseasca 

statia si sa se racordeze. (30% din capacitatea ei). 

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba daca sunt putini utilizatori pana acum care sunt 

racordati. 

 Domnul primar spune ca exista solicitare din partea cabinetului medical de la doamna 

doctor Fanaragiu si mai sunt si alti solicitanti. 

 Domnul consilier, Vatavu Titi spune ca centrala e automata si trebuie sa aiba si debit. 

 Domnul primar spune ca la o parte dintre cetateni trebuie statie mica. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

stabilirea şi sancţionarea contravenţiilor, pentru încălcarea normelor în domeniul bunei 

gospodăriri al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnului viceprimar, Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea şi sancţionarea 

contravenţiilor, pentru încălcarea normelor în domeniul bunei gospodăriri al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea 

şi sancţionarea contravenţiilor, pentru încălcarea normelor în domeniul bunei gospodăriri al 

comunei Rebricea, judetul Vaslui. 
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 DISCUTII: 

 

 Domnul primar spune ca luni am fost „vizitati” de Garda de Mediu, SGA, ISU Vaslui si 

Prefectura. Desi am fost primii „vizitati”, sper ca unul dintre criterii de alegere a comunei noastre, a 

fost mentinerea curateniei. Au fost si surprize, ca neinchiderea gropii de la Tufestii de Jos si Bolati 

si mai sunt si unii cetateni care depoziteaza gunoaie in locuri nepermise si decat sa constate Garda 

amenda de la 5.000 – 10.000 lei, prin dispozitia primarului, putem imputernici persoane sau chiar 

organe abilitate sa aplice amenzi, pentru a nu ne mai intalni cu astfel de situatii. Procesul-verbal 

final al comisiei a fost bunisor. Trebuie sa stabilim locuri special amenajate pentru depozitarea 

frunzarului si pentru materiale – deseuri din constructii iar domnul viceprimar poate stabili aceste 

locuri intr-un referat pe care il va prezenta in sedinta ulterioara. 

 Domnul consilier Scantee Fanica spune ca daca montam camere se va vedea ce mult gunoi 

se cara acolo, din gospodarii. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca la Tufestii de Jos, la Baciu pe marginea drumului 

este o situatie similara. 

 Domnul consilier Nantu Costel spune ca la Haman, inspre sosea e pus gunoi chiar si pe 

marginea drumului. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca la Vizitiu Mihai e la fel de mult gunoi. 

 Domnul consilier Scantee Fanica spune ca trebuie sa luam niste masuri referitor la carutele 

cu talpa care ies in drum si strica drumul. 

 Domnul primar spune ca un cetatean de la Ratesu-Cuzei, respectiv Danila Vasile, ne-a 

reclamat ca nu i-am taiat nucul din fata portii. Nucii sunt dati in administrarea noastra de Consiliul 

judetean Vaslui, pe paza, prin proces-verbal si fac parte din patrimoniu.  

 Domnul viceprimar spune ca a fost domnul Bejenariu de la Consiliul judetean si ca domnul 

Danila Vasile a vorbit cu domnul Bejenariu la fel cum a vorbit cu mine. Referitor la problema 

nucilor, am vorbit cu domnul Bejenariu si de aici si pana la hotar sa pun oameni de la Legea 416 

pentru a culege productia si ulterior pentru a o comercializa, intrucat avem imputernicire in acest 

sens. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

reorganizarea Comisiei speciale pentru intocmirea inventarului bunurilor care alcatuiesc 

domeniul public al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind reorganizarea Comisiei speciale 

pentru intocmirea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind reorganizarea Comisiei 

speciale pentru intocmirea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
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  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

insuşirea propunerii Comisiei speciale de completare a Anexei nr. 57 la Hotărârea 

Guvernului nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi 

al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind insuşirea propunerii Comisiei 

speciale de completare a Anexei nr. 57 la Hotărârea Guvernului nr. 1361/2001 privind 

atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi 

comunelor din judeţul Vaslui. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind insuşirea 

propunerii Comisiei speciale de completare a Anexei nr. 57 la Hotărârea Guvernului nr. 

1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, 

oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui. 

  

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier Scantee Fanica spune ca nu este multumit de lucrari, deoarece in urma 

finalizarii lor nu mai functioneaza reteaua. 

 Domnul primar spune ca se va face o adresa de preluare de la E-ON in comodat, iar o parte 

din traseul vechi a ramas acelasi, deci n-ar trebui sa fie nicio problema. 

 Domnul consilier Nantu Costel spune ca becurile se aprind pe baza de senzori iar cand e 

innorat nu se aprind. 

  

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

8. Trecem la cel de-al optulea punct şi dau cuvântul domnului primar, Radu Valerică, 

pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării I 

a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

- Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării I a bugetului 

local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 
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raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării I a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul primar spune ca Funatia World Vision vine cu propuneri de finantare pe diverse 

actiuni educationale. A fost un singur proiect depus si acela de parintele de la Sasova. In momentul 

de fata avem depus un proiect „Elevi de nota 10” in colaborare cu World Vision in valoare de 6.000 

lei, cu cofinantare 50%-50%, care se va desfasura in perioada mai – iunie 2015.  

 Domnul primar spune ca pentru a implementa proiecte pe fonduri europene, UAT poate 

accesa pe 3 linii – drumuri, apa-canalizare in localitatile Rebricea, Ratesu-Cuzei, Sasova si 

Craciunesti si drumuri de exploatatie agricola, prin crearea unei bucle de preluare a traficului de pe 

drumul judetean. 

 Domnul viceprimar spune ca pentru anexa-garaj din spatele primariei ne vom ocupa dupa 

Paste si avem in vedere achizitionarea unei usi sectionale, a unei usi pietonale si a 2 geamuri. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

9. Interpelari si raspunsuri. 
9.1. Domnul primar spune ca avem depuse cereri de racordare la curent a urmatoarelor 

persoane: Ifteni Emilia, Ciobanu Ciprian, Rotaru Viorel, Adomnicai Neculai, Galusca-Besleaga 

Ionut, Adomnicai Florin, Moldoveanu Neculai, cereri pe care le supun atentiei si discutiei 

dumneavoastra, iar in masura in care vom avea bani la buget le vom da curs. 

 Domnul consilier Nantu Costel spune ca daca sunt bani la buget cu aceasta destinatie, ar 

trebui aprobate cererile. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca nu este de acord cu aceste cereri, deoarece se creaza 

un precedent si toata lumea va veni la primarie pentru a cere bani in acest sens. 

9.2. Domnul primar spune ca avem o cerere de concesionare a unei suprafete de teren 

pentru Societatea Transgaz si intreaba daca mergem pe hotararea veche sau vom adopta o noua 

hotarare, prin organizarea unei licitatii. 

Domnii consilieri spun ca sunt de acord sa se mentina hotararea veche. 

9.3. Domnul primar spune ca urmare a cererii de racordare la gaz a SC Vanbet SRL s-a 

constatat ca respectiva conducta trece pe terenul unui cetatean aflat pe raza judetului Iasi si intreaba 

daca sunt solutii pentru a rezolva problema. 

9.4. Domnul primar spune ca doamna doctor Fanaragiu Luciana are depusa o cerere prin 

care solicita concesionarea unei suprafete de 15 mp la bloc, teren aflat in proprietatea privata a 

comunei. 

 Domnii consilieri spun ca este o situatie similara cu cea a domnului Nour Viorel si ca nu au 

nimic impotriva. 

9.5. Domnul primar da cuvantul doamnei Barbalata Irina, presedintele Fundatiei pentru 

Tinneri si Femei Iasi care face o prezentare a proiectului de economie sociala ce include 

concesionarea unui spatiu, domeniu public al comunei, respectiv Caminul cultural din Rebricea, in 

vederea deschiderii unei unitati de cofetarie-patiserie, activitate ce genereaza venituri, nu profit, si 

presupune angajarea unor persoane fara venituri in vederea instruirii in domeniu. Proiectul se 

finalizeaza la 31 decembrie 2015, iar in perioada aprilie – iunie trebuie renovat spatiul ce va fi 

concesionat in acest sens, se asigure utilajele, iar la data de 1 iulie trebuie dat drumul la productie. 
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Vom avea si un agent de vanzari in acest sens si vom cumpara si de la producatorii locali materia 

prima (lapte, oua etc.), daca au aviz. 

 Majoritatea consilierilor este de acord cu implementarea proiectului pe raza comunei 

noastre, exista si pareri contra (Nicu Doru) conform carora caminul cultural trebuie sa-si pastreze 

destinatia, in vederea desfasurarii de activitati culturale. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Tulbure Constantin), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 30 aprilie 2015, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

   1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna martie 2015. 

 2. Proiect de hotărâre privind trecerea unor imobile din domeniul public al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui, în domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 3. Proiect de hotarare privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului 

public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, 

Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 4. Proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului local al comunei 

Rebricea, nr. 41/23.10.2014 privind stabilirea unei redevente anuale pentru terenurile 

concesionate, fara licitatie publica, destinate construirii de locuinţe pentru tineri până la 

împlinirea vârstei de 35 de ani. 

  5. Proiect de hotarare privind scutirea la plata majorarilor de intarziere calculate 

pentru neplata in termen a impozitului pe teren si cladiri mostenitorilor defunctilor Cocea 

Anica si Ghebea Octav. 

 6. Proiect de hotarare privind stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de 

producator si a carnetului de comercializare a produselor din sectorul agricol. 

 7. Proiect de hotarare privind reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

 8. Proiect de hotarare privind acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini. 

 9. Proiect de hotarare privind participarea comunei Rebricea la Acordul de 

Parteneriat pentru elaborarea Strategiei de Dezvoltare Locala, in perioada 2014 – 2020. 

   10. Interpelari si raspunsuri. 

 

 
  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

              Consilier, Ursu Doina                                                     Sârcu Geanina – Elena  


